
2015. március 12. 

Előterjesztés a 6. napirendi ponthoz

A BM-BÁH és a Rendőrség felkérése egy éves menekültügyi éves beszámoló
megtartására

A 2014-es év nagy változásokat hozott az ország migrációs helyzetében is, illetve hivatalos
formában a jelenlegi testület hatályba lépése óta – a miniszteri találkozó kivételével – nem
kaptunk tájékoztatást ebben a témában.

Javaslom, hogy kérjük fel a Belügyminiszter urat, illetve az ügyben érintett beosztott vezetőit
(BÁH főigazgató, GYMS megyei és Győr városi rendőrkapitányok), hogy „éves beszámoló”
formájában tájékoztassák a testületet és a lakosságot 

- a 2014-es év bevándorlási statisztikáiról és eseményeiről

- a 2015-ös évben várható változásokról

- a Szerbiával kötött kiadatási egyezmény eddig tapasztalt és várható hatásairól

- fentieknek a közbiztonságra való hatását 

- mindezt országosan, illetve a szűkebb régiónkra vonatkozóan

Javaslatom szerint a beszámoló legcélszerűbb formája a nyílt lakossági fórum lenne, ahol az
előadók meghallgatása után kérdések feltevésére is lehetőség lenne. 

Kérem a Képviselő Testületet, hogy az előterjesztést fogadja el. 
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